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Ärende 8-Fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson - om
användandet av lustgas på offentlig plats
 

Vi får i Trygg i Täby-utskottet rapporter om att användandet av lustgas återigen ökat bland våra barn och

ungdomar i kommunen. Detta är också ett problem som finns i flera av våra kommuner här i nordost. Bland

annat Vallentuna kommun har beslutat att ändra i sina lokala ordningsföreskrifter och förbjuda brukandet av

lustgas på offentlig plats.

Med anledning av ovanstående blir därför min fråga:

- Är du beredd att ändra de lokala ordningsföreskrifterna så att brukande av lustgas i berusningssyfte

blir förbjudet på offentlig plats?
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